
1 
 

Protokół Nr ORN.0012.4.6.2019 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 19 listopada 2019 r. 
 

 

Na stan 11 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 10 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Urzędu Miejskiego w Olecku – Karolina 

Cichocka. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Analiza wykonania wybranych zadań inwestycyjnych rozpoczętych i zakończonych  

w roku 2018 – „Budowa ulicy Dębowej, Grabowej i Kasztanowej”. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do porządku posiedzenia Komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
 

Do punktu 1 – Analiza wykonania wybranych zadań inwestycyjnych rozpoczętych  

i zakończonych w roku 2018 – „Budowa ulicy Dębowej, Grabowej i Kasztanowej”. 

 

Kierownik BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż inwestycja „Budowa ulicy Dębowej, Grabowej i Kasztanowej” zaczęła się od 

przygotowania projektu budowlanego. Część drogi była już wybudowana. Potrzeba projektu 

wynikała z potrzeb własnych jak i  mieszkańców. Dokumentację sporządzono w 2015 roku  

w 2016 r. otrzymali pozwolenie na budowę. W lutym 2018 r. uchwałą Rady Miejskiej 

inwestycja została wprowadzona do budżetu z planem w wysokości 1.100.000,00 zł tak 

wynikało z kosztorysu inwestorskiego. Później został przeprowadzony przetarg,  gdzie 

wpłynęły 4 oferty. Wysokość ofert wahała się od 1.959.000,00 zł do 996.000,00 zł. Została 

wybrana najniższa oferta złożona przez Konsorcjum Firm: Przedsiębiorstwo Handlowo 

Usługowe Mirosław Dębowski oraz Oleckie Przedsiębiorstwo Drogowo Mostowe. Umowa 

zawarta została 4 lipca. Zakres obejmował budowę drogi o nawierzchni asfaltowej czyli ulicy 

Kasztanowej oraz odcinki ulicy Grabowej i Dębowej. Budowa obejmowała również buowę 

chodników, oświetlenia, pasów dla pieszych oraz znaków drogowych pionowych  

i poziomych. Inwestycja doszła do skutku z pozytywnym odbiorem 31.10.2018 r. Nadzór 

sprawował Krzysztof Sabczuk, który również był projektantem.  
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Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy były jakieś uwagi dotyczące odbioru inwestycji. 

 

Kierownik BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że nie. Również po roku użytkowania nie było uwag. Przedsiębiorstwa 

wodociągowe i gazowe również uczestniczyły podczas budowy dróg. 

     

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił się w imieniu mieszkańców ulicy obok, którzy zgłaszają brak oświetlenia.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że co do modernizacji oświetlenia projekt zaczął się już dwa lata temu. Wszystkie 

potrzeby oświetleniowe, które zostały wyłonione podczas badania ulic są zawarte w projekcie 

jak również wnioski mieszkańców. Na przyszłej sesji zostaną podane oferty złożone  

w przetargu. 

  

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.     

                                              

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun  

odczytał odpowiedź Burmistrza na wniosek Komisji dotyczący zmiany siedziby Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Oznajmił, że nie to było tematem rozmów na 

Komisji, ponieważ Komisja zwróciła się do Burmistrza o osobiste spotkanie ze starostą aby 

wypracować rozsądne rozwiązanie czy MOPS i PCPR można by było usadowić w jednym 

budynku, czy jest taka możliwość oraz wskazać miejsce. 

 

Członek Komisji – Dawid Bondarenko  

oświadczył, że dzwonił do niego kierownik Agencji Restrukturyzacji, że rozmawiał ze 

starostą w tej sprawie. Z racji tego, że jest to jednostka finansowa, przeniesienie do SHIUZu 

na dzień dzisiejszy jest niemożliwe, ponieważ dostosowanie budynku SHIUZu do potrzeb 

Agencji to ogromne koszty. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun  

zwrócił się z prośbą o odwrócenie sytuacji, żeby Burmistrz spotkał się ze Starostą i spróbował 

wypracować rozwiązanie dla tego tematu. 

Odczytał drugie pismo od Radnych skierowane do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Oznajmił, że to Rada Miejska decyduje nad czym zajmuje się Komisja Rewizyjna. Postanowił 

przekazać to pismo Przewodniczącemu  RM na sesji jako prośbę Radnych, którzy podpisali 

się pod tym wnioskiem, żeby komisja Rewizyjna przeanalizowała punkty w nim zawarte. 

 

Członek Komisji – Dawid Bondarenko  

zawnioskował, aby rozszerzyć wniosek złożony przez radnych, do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, dotyczący przeprowadzenia kontroli Wydziału Finansowego i Kadr Urzędu 

Miejskiego o rozszerzenie okresu jaki będzie badany na okres od 1.01.2016 r.  

do 31.10.2019 r. 
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Komisja przy 5 głosach przeciw, 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym odrzuciła wniosek 

Członka Komisji – Dawida Bondarenko, aby rozszerzyć wniosek złożony przez radnych do 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, dotyczący przeprowadzenia kontroli Wydziału 

Finansowego i Kadr Urzędu Miejskiego o rozszerzenie okresu jaki będzie badany, na okres 

od 1.01.2016 r. do 31.10.2019 r. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

zawnioskował, aby wszyscy radni dostawali informację o złożonych przez jednego radnego 

Rady Miejskiej, interpelacji czy wniosków i ich treści oraz odpowiedzi na te wnioski czy 

interpelacje z ich treścią, do Biura Rady. 

 

Komisja przez aklamację przyjęła wniosek, aby wszyscy radni dostawali informację  

o złożonych przez jednego radnego Rady Miejskiej, interpelacji czy wniosków i ich treści 

oraz odpowiedzi na te wnioski czy interpelacje z ich treścią, do Biura Rady. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun  

zwrócił się z prośbą o ujednolicenie statutu gminy. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

 

Komisja zawnioskowała, aby wszyscy radni dostawali informację o złożonych przez jednego 

radnego Rady Miejskiej interpelacji czy wniosków i ich treści oraz odpowiedzi na te wnioski 

czy interpelacje z ich treścią, do Biura Rady. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Przewodniczący Komisji 

Mariusz Miłun 

 

 

 


